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SSIF 

Dato: 12-10-2023  

Afholdt hos:  Marius  

Tilstede:  Per, Svend, Marius og Kristina 

Referent:  Kristina 

 

Dagsorden Godkendt.  

Gennemgang af dagsorden 

og evt. tilføjelser 

Per tilføjer et punkt om førstehjælpskursus 

Nyt fra generalforsamlingen Ang. Betaling til ny springhal. Gymnastikafdelingen og 

overskud fra fodboldafdelingens Rema 1000 cup går til 

SSIFs betalingsdel. Dvs. at kajakafdelingen ikke skal give 

penge til projektet, som det ser ud nu.  

Status på overgang til DSIK Der er dialog imellem kommunen og DSIKs advokat, vi 

forventer at høre nyt hen over vinteren.   

Standerstrygning Vi inviterer til standerstrygning søndag d. 29/10 2023 

 

Vi mødes kl. 9.30 i bestyrelsen og medlemmer inviteres til 

kl. 10.00 

Alle bestyrelsesmedlemmer tager hver 2 kander kaffe 

med.  

Vi tjekker om der er vand til te. 

Rundstykker, Marius køber. 

Kristina køber ost, syltetøj og tilbehør, samt tallerkner, 

kopper og servietter.  

Bestyrelsen (Svend) står for at købe en gave (200kr) til et 

medlem vi gerne vil honorere i år.  

Isfuglen gives videre.  

Marius holder tale.  

Per har status på antal roede km., så vinterroerne kan 

nævnes.  

Udlejning af klubkajakker Regler for udlejning af kajak. 

Svend har udarbejdet et forslag og vi retter til med: 

- At andre klubber kan låne kajakker 

Derudover har vi ingen tilføjelser.  
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Brochure/præsentation af 

klubben 

Irene vil gerne være behjælpelig med at skrive til 

brochuren og til klubbladet. Med beskrivelse af turene og 

generel præsentation af klubben. Marius sender hende 

det vi indtil videre har arbejdet på.  

Hvis vi lægger det ind som et worddokument, kan vi 

løbende rette det til, så det holdes opdateret.  

Kristina sørger for at opdatere hjemmesidens forside med 

billeder fra klubben.  

 

Årsmøde Vi indkalder til årsmøde tirsdag d. 21. november kl. 19.00. 

Medlemmer kan allerede nu skrive til Marius, hvis de har 

punkter til drøftelse og senest 5 dage ingen årsmødet.  

Kristina booker glassalen og Per bestiller kaffe og kage.  

Kristina skriver til sikkerhedsudvalget for at høre om deres 

interesse for at arbejde videre eller nedlægge det.  

Bestyrelsen arbejder videre med planlægning af årsmødet 

til næste bestyrelsesmøde.  

Placering af ny container og 

ansøgning 

Vi drøfter tanker om placering af den ny container og er 

endt på et forslag vi arbejder videre med for nu. Denne 

placering er udarbejdet ud fra opmålinger af grunden fra 

Svend og udmeldinger fra kommunen.  

Vi drøfter nyt tag, terrasse, belægning på siderne i 

henhold til kommunens ønsker om at forskønne udtrykket 

og eget ønske om at skabe et hyggeligt miljø som ramme 

for vores afdeling.  

Per kontakter en bekendt med forespørgsel om at tegne 

området og containerne med vores indledende ønsker, så 

vi er solidt klædt på til at gå videre til kommunen med 

det.  

Evt. Ture 2024 Vi lægger op til at der bliver drøftet ture til årsmødet.  
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Evt. Sponsorpenge 2024 Vi undersøger om vi kan søge sponsorpenge til 

byggeprojektet (ny container og terasseområde) og evt. 

en enkelt turkajak. 

Jem & Fix, Brugsforeningen Tryg, Rema 1000, Netto biler, 

Dacapo, Jysk og Mascot er på tale.  

Hvis medlemmer er bekendt med fonde som er relevante 

at søge midler fra, hører vi gerne fra dem. Evt. Lokale 

fondsmidler eller fonde som støtter foreningsliv og udeliv. 

Evt. Førstehjælpskursus Per foreslår et førstehjælpskursus i løbet af vinteren. Vi 

taler videre om det til det kommende bestyrelsesmøde.  

Næste møde: Torsdag d. 16/11-23 kl. 19.00 hos Per 

 

 


